
Zápisnica z finančnej komisie zo dňa 23.9.2021 

 

Prítomní:  Ing. Peter Dinga, Dagmar Ďurišová, Katarína Gajdošová, Janka Masárová 

                   Mgr. Daniela Kontinová,  Ing. Jaroslav Holota 

 

Ostatní prítomní: Alžbeta Tuková, Ing. Alena Hrušová, Ing. Mgr. Renáta Saková,                

p. Gaidoš – konateľ firmy Gaidoš realizácia striech s. r. o 

 

 

Program rokovania finančnej komisie: 

1. Otvorenie 

2. Oprava strechy na budove MŠ a ZŠ Vaďovce  

3. II. Zmena rozpočtu na rok 2021 

4. Rôzne 

 

1. Otvorenie 

Predsedníčka finančnej komisie privítala všetkých prítomných, oboznámila ich o  programe 

rokovania FK a hneď odovzdala slovo pani starostke. 

 

2. Oprava strechy na budove MŠ a ZŠ Vaďovce  

P. starostka prítomným predložila cenové ponuky na rekonštrukciu strechy na budove MŠ 

a ZŠ Vaďovce. Cenové ponuky boli od firiem: 

• Daves s. r.o,  

• Gaidoš realizácia striech s. r. o ,  

• Svema – R s. r. o   

• Hydros Bánovce 

Keďže na finančnú komisiu prišiel i pán Gaidoš, ktorý predložil jednu z cenových ponúk, 

požiadala ho p. starostka o jeho vyjadrenie k cenovej ponuke a predstave o samotnej 

realizácii rekonštrukcie strechy. Členovia komisie mali k realizácii otázky, na ktoré 

zodpovedal a po diskusii odišiel. 

Členovia FK ďalej diskutovali o ostatných ponukách. Keďže na kompletnú rekonštrukciu 

strechy nemá obec dostatok finančných prostriedkov, a už na predchádzajúcej FK členovia 

uvažovali o možnosti zobratia úveru, predložila hlavná kontrolórka výhodnejšiu ponuku od 

Prima banky a taktiež stanovisko hlavnej kontrolórky k prijatiu návratnej finančnej investície. 

P. Dinga sa spýtal, či je možné brať úver a či spĺňame všetky zákonné podmienky. P. 

starostka predložila emailovú komunikáciu od p. audítorky, ktorá jej v nej potvrdila, že je 

možné brať úver, keďže ide o havarijnú situáciu. D. Kontinová mala pripomienky 

k stanovisku HK, keďže stanovisko nebolo doručené členom vopred, ale až v deň konania FK 

a nebolo možné si ho vopred prečítať a vyjadriť sa k nemu. Taktiež po oboznámení sa so 

stanoviskom nesúhlasila s niektorými pripomienkami, pretože v stanovisku nebolo jasné, či 

naozaj spĺňame všetky podmienky o rozpočtových pravidlách a či budú dodržané všetky 

zákonné podmienky k rekonštrukcii strechy. P. kontrolórka povedala, že všetky podmienky 

spĺňame a všetky zákonné podmienky budú dodržané.   

Za týchto podmienok finančná komisia odporúča riešiť rekonštrukciu strechy na budove MŠ 

a ZŠ Vaďovce.  

 

3. II. Zmena rozpočtu na rok 2021 

Ďalším bodom rokovania komisie bola druhá zmena rozpočtu na rok 2021. FK mala 

k dispozícii nasledujúce materiály: 

- návrh druhej zmeny rozpočtu 



- aktuálne čerpanie rozpočtu k 31.8.2021 

- výpis bankových účtov a pokladne k 23.9.2021 

 

Účtovníčka OcÚ p. Hrušová  spolu s členmi finančnej komisie podrobne prešli a vysvetlili si 

jednotlivé položky v príjmovej i výdavkovej časti rozpočtu, ktoré sú navrhnuté na zmenu 

a v niektorých navrhovaných zmenách prišlo ešte k úprave. Do druhej zmeny rozpočtu bolo 

zahrnutá aj plánovaná výška úveru 100 000 € na rekonštrukciu strechy. 

K výrazným zmenám oproti návrhu neprišlo. Komisia zobrala zmeny rozpočtu  na vedomie 

a odporučila návrh II. zmeny rozpočtu na rok 2021 zverejniť na úradnej tabuli a internetovej 

stránke obce Vaďovce a schváliť na nadchádzajúcom OZ.  

 

4. Rôzne 

V bode rôzne p. starostka informovala, že obec podpísala s pôdohospodárskou platobnou 

agentúrou Zmluvu o poskytnutí nenávratného finančného príspevku na stavbu amfiteátra so 

zastrešením. 

Ďalej p. kontrolórka oznámila, že požiada  OZ o schválenie podnikateľskej činnosti pri 

výkone svojej funkcie. 

 

 

 

 

Prílohy: 

1. II. zmena rozpočtu na rok 2021 

2. Výpis bankových účtov a pokladne k 23.9.2021 

3. Cenové ponuky na rekonštrukciu strechy MŠ a ZŠ Vaďovce 

4. Stanovisko HK k rekonštrukciu strechy MŠ a ZŠ Vaďovce 

5. Cenová ponuka k úveru od Prima banky 

6. Prezenčná listina 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                      

............................................ 

                                                                                                         Mgr. Daniela Kontinová 

                                                                                                          predseda FK 

 


